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                                                             Protokół Nr 47/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 27 marca 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller. Obrady rozpoczęto 27 marca 2023 o godz. 

16:00, a zakończono o godz. 17:06 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  za 

pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej; 

2. Alicja Górska, prezes Kędzierzyńskiego Kozielskiego Parku Przemysłowego; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

4. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

5. Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami w Kędzierzynie-

Koźlu; 

6. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny; 

7. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych; 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 46 z dnia 27 lutego 2023 r. 

4. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”  

o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto Narodowe 

Trzeciego Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek  

o nr 2265/8, 2265/9, 2265/10, 2265/11, 2265/14 i 2265/16 k.m. 9, położonej  

w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Królowej Jadwigi. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

8. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów – temat wynika z planu pracy 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poinformował, że po terminie wysyłki wpłyną 

projekt uchwały, poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny w 

Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad_ projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (6) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 46 z dnia 27 lutego 2023 r. 

4. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”  

o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto Narodowe 

Trzeciego Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek  

o nr 2265/8, 2265/9, 2265/10, 2265/11, 2265/14 i 2265/16 k.m. 9, położonej  

w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Królowej Jadwigi. 

6. projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – 

Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu miasta. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz 

z autopoprawką. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

9. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów – temat wynika z planu pracy 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 46 z dnia 27 lutego 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl., nie wpłynęły uwagi do protokołu, wiceprzewodniczący 

komisji poddał pod głosowanie protokół nr 46/23. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

 

Ad 4.  

Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację 

w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto Narodowe Trzeciego Maja 

 „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poinformował, że wpłynął wniosek w ramach 

inicjatywy lokalnej.  

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że miasto przeznaczy 4300zł na realizację inicjatywy, popiera realizację 

tej inicjatywę.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller otworzył dyskusję.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy nie będzie innych inicjatyw na dzień 3 maja.  
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Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych 

wyjaśnił, że planowane są również inne inicjatywy, lecz tylko chór wystąpił z taką formą 

inicjatywy.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poddał pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację 

w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto Narodowe Trzeciego Maja „O 

ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”. 

Radny Adam Oczoś poinformował, że w głosowaniu jest ,,za”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. wniosek Stowarzyszenia Przyjaciół 

Chóru „Echo Kresów” o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. 

Święto Narodowe Trzeciego Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 2265/8, 2265/9, 

2265/10, 2265/11, 2265/14 i 2265/16 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Królowej Jadwigi. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poprosił o wprowadzenie. 

 

Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że tereny w tym rejonie w 90% są przeznaczone pod tereny inwestycyjne 

a 10% na tereny usługowe, zgodnie z planem. Dzierżawy zostały wypowiedziane, miasto 

zamierza to sprzedać.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller zapytał czy zgłosił się chętny zainteresowany.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że miasto zamierza sprzedać działkę w całości, 90 arową, jest 

dostęp do drogi publicznej, są zainteresowani tą działką pod sklep spożywczy.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poddał pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 2265/8, 2265/9, 

2265/10, 2265/11, 2265/14 i 2265/16 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Królowej Jadwigi..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

– Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poprosił o wprowadzenie. 

 

Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, że Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu 

powinien nadwyżkę środków obrotowych wpłacić na konto budżetu miasta. Lecz organ 

stanowiący czyli Rada Miasta może postanowić inaczej. Dyrektor MZC złożył stosowny 

wniosek, a pieniądze zamierza przeznaczyć na zakup paneli fotowoltaicznych na kaplicach 

cmentarnych na cmentarzu na Kuźniczce i w Koźlu. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller otworzył dyskusję.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał dlaczego dokument wpłyną tak późno, skoro jest składany 

co roku.  Proponuje zmienić Statut Gminy gdyż wprowadzanie projektów uchwał po terminie 

wysyłki jest niewskazane. Chyba, że dotyczy to zdarzeń i przekazania środków po 

nieprzewidzianym wydarzeniu np. powodzi. 

 

Joanna Hariasz, wyjaśniła, że należało pozyskać dokładne dane z firmy Tauron, z konkretną 

kwotą.  Oby określić tę kwotę, MZC musi mieć informację z  Tauron dot. kwoty, faktury z 

kwotami wpłynęły w piątek. Dyrektor poprosił Prezydent Miasta o możliwość przedłożenia 

dokumentów w terminie późniejszym.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska sprostowała słowa radnego, nie można wskazywać łamania 

statutu, istnieje obowiązek informowania radnych z co najmniej siedmiodniowym 

wypowiedzeniem lecz zarówno w Statucie i Ustawie o samorządzie jest zaostrzone  prawo 

radnych o zmianie porządku obrad, wymagana jest bezwzględna większość radnych, jeżeli taka 

większość się znajdzie, radni mają prawo wprowadzić do porządku obrad nowy projekt 

uchwały.  

 

ad vocem radny Grzegorz Chudomięt uważa, że coś się może wydarzyć nadzwyczajnie lub 

szczególny wypadek, może spowodować dołączenie materiałów t do porządku obrad. A 

wprowadzenie projektów dodatkowych w czasie komisji do porządku obrad jest normalnością 

na komisjach.  
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Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że ocenia tylko zgodność z prawem. Ustawa o 

samorządzie nie mówi, że w szczególnych przypadkach tylko mówi, że Rada Miasta może 

dokonać  zmiany porządku obrad.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawką. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę 

Hariasz, skarbnik miasta. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie z 

przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller zapytał o przyłącz wody do ogródków 

działkowych, czy do tej pory nie było tam wody. Należy zbudować sieć wodociągową.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że na ogródkach nie ma sieci wodociągowej, w planach budżetu 

w latach poprzednich było to zadanie już wprowadzone lecz nie zostało zrealizowane.  

Zadanie składa się z II części, miasto doprowadzi wodę to część I, w II część zostanie wykonana 

przez zarządcę ogródków działkowych, gdyż otrzymali dotację na ten cel oraz wykonali 

dokumentację.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller zapytał o koszt placu zabaw Jordanek, po 

przetargu brakuje środków, czy zadanie jest z Budżetu Obywatelskiego. Ile łącznie kosztować 

będzie ten plac zabaw.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że zadanie jest z Budżetu Obywatelskiego, kwota zadania jest 

duża, kwota zostanie uzupełniona z środków przeznczonych na budżet obywatelski na kolejne  

rok ,o 10% czyli 70 tys. zł.  Koszt wyniesie 337 tys. zł a planowana była  230 tys. zł. Wyjaśnił 

również zasady przenoszenia środków dot. Budżetu Opolskiego, na zadania wieloletnie.  
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Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller zapytał o kwotę 210 tys. zł, na rzecz domowego 

hospicjum, poprosił o wytłumaczenie kwoty.  

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz, wyjaśniła, że jest to przesunięcie pomiędzy paragrafami, 

środki są w budżecie, to dotacja na rzecz domowego hospicjum, pielęgniarki w domach 

odwiedzają pacjentów, jest duże zainteresowanie, zadanie musi zostać.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller zapytał o kwotę 40 tys. zł z ścieżki rowerowej 

z Blachowni  na osiedle Piastów, we wniosku powołują się na wytyczne Wód Polskich.  

 

Artur Maruszczak przypomniał historię zadania, dot. to ciągu drogi, ze dołożenie tej kwoty 

może spowodować duże oszczędności w przyszłości.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller otworzył dyskusję.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt poprosił o informację, czy działa hospicjum.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że tak, hospicjum działa.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi 

załączniki do nin. protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę 

Hariasz, skarbnika miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie  

z przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 
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Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Scheller otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 5, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 9.  

Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów – temat wynika z planu pracy. 

 

 

Alicja Górska, prezes Kędzierzyńskiego Kozielskiego Parku Przemysłowego w nawiązaniu do 

szczegółowej informacji pisemnej, poinformowała o bieżącej działalności spółki oraz o 

pozyskiwaniu kolejnych inwestorów.  

 

W dyskusji udział wzięli udział radny Tomasz Scheller, radny Grzegorz Chudomięt, radny 

Andrzej Kopacki odpowiedzi udzieliła Alicja Górska, prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego 

Parku Przemysłowego Sp. z o.o oraz zastępca prezydenta miasta Artur Maruszczak. 

 

Radny Andrzej Kopacki zapytał o perspektywę czasową zakończenia inwestycji przez firmy 

znajdujące się na Polu Południowym oraz w Koźlu Port, szczególnie w temacie otwarcia 

terminala przeładunkowego.  

 

Alicja Górska, prezes Kędzierzyńskiego Kozielskiego Parku Przemysłowego wyjaśniła, że nie 

ma informacji, aby sytuacja na terenach portowych miała ulec zmianie. Firma EMKA rusza z 

inwestycją, Eko-Okna do końca roku planują zakończyć inwestycję, trwa rekrutacja od stycznia 

2024 zakład będzie działał. Firma  Foosung ma lekkie przesuniecie. Firma GAZ-Petrol zmieniła 

projektanta, realizacja inwestycji się przesunie na rok 2024. Firma Technika Gliwice zbyła 

działkę na rzecz firmy Foosung.  

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Scheller zapytał o możliwość powiększenia strefy, uważa, że 

prowadzone procedury trwają bardzo długo. Czy KKPP pomaga firmom w pozyskaniu i  

dostępność do mediów, ma informację, że  Eko-Okna mają za mało mocy, a potrzebują 

dodatkowej energii.   
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Artur Maruszczak, wyjaśnił, że poza Polem Południowym jest miejsce dla inwestorów. Na Polu 

Południowym występują problemy własnościowe, planuje się powiększenie strefy ale od strony 

drogi. Lasy Państwowe to trudny teren na realizację inwestycji oraz nie ma planu, dla tych 

trenów.  

 

Alicja Górska, prezes Kędzierzyńskiego Kozielskiego Parku Przemysłowego wyjaśniła, że nie 

dozbraja lecz asystują w kontaktach z dostawcami mediów, by inwestorzy mogli sprawdzili 

warunki przyłączeniowe. Negocjują z PCC o zakup dwóch kabli oraz są w kontakcie z Tauron.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o  firmy które znajdują się w inkubatorze, co w przypadku 

nowych firmy.  

 

Alicja Górska, prezes Kędzierzyńskiego Kozielskiego Parku Przemysłowego wyjaśniła, że 

oferują atrakcyjne powierzchnie dla firm w atrakcyjnych cenach. Możliwości wynajmu 

powierzchni są stale proponowane. Lecz nie ma nowych zainteresowanych, gdyż wiele firm 

przeszło na pracę zdalną z domu.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza zapoznała się i przyjęła ww. informacje.  

 

 

Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 24 kwietnia 2023 r.  

 

 

Radny Grzegorz Chudomięt przypomniał o terminie złożenia oświadczeń majątkowych do 

końca kwietnia.  

  

 

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Scheller, podziękował za aktywne uczestnictwo w posiedzeniu 

komisji, po czym zakończył obrady o godz. 17:06. 
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Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 


